



AQUACULTURE
FEED & EQUIPMENT

PRODUCT #
FB0090

BNH 黑粒粉 BNH BLACK GRANULES POWDER



效能：

1. 水中懸浮性佳，並具特殊誘食性，易攝食，明顯降低後期幼苗成長參差及殘食。
2. 水中安定性佳，可形成深褐色保護色，維持優質安全的青苗環境。
3. 濟幼苗料，富含多種蝦苗成長必需營養素，經酸酵水解，乳化以低乾燥製成易消化與利用，提昇後期幼苗成長，殼之能力，增加後期幼苗存活率。

主要成份及規格：

粗蛋白質	粗脂肪	水分	灰分	粗纖維
50 %↑	5.0 %↑	11 %↓	17 %↓	3.0 %↓

建議用量：

青苗密度為 10 萬尾 /m³ 時，每次使用 1~2 公克 (1~2ppm)，每次投餵 4~6 次。

期 別	ZOE1 ~ MYD13	P1 ~ P10	P11 ~ P15
濾 網	200 目 (75μm)	150 目 (100μm)	100 目 (150μm)

包裝：500 公克 / 罐；12 罐 / 箱

Features

1. Attract and suspension for larvae feeding easily. Reducing PL size differences and cannibalism.
2. Protected color to sustain a safe larval rearing environment water stability is resulting in minimum pollution of rearing water.
3. Many essential nutrients process through fermentation, emulsification and freeze dry. A highly economic larval feeds easy to digest and high bio availability to enhance PL growth performance and survival.

Ingredient & Specification:

CRUDE PROTEIN	CRUDE FAT	MOISTURE	ASH	CRUDE FIBER
50 %↑	5.0 %↑	11 %↓	17 %↓	3.0 %↓

Feeding Instruction:

For density of 100,000 larvae/m³, feeds 1~2gm (1~2ppm) and 4~6 times per day.

STAGES	ZOE1 ~ MYD13	P1 ~ P10	P11 ~ P15
MESH	200 MESH (75μm)	150 MESH (100μm)	100 MESH (150μm)

Package: 500 Grams / Can ; 12 Can / Ctn.

(飼料類)
FEEDS

